
date status value in thousands of BCS %

January 10, 2022 before 2022 seminars 211 base
June 20, 2022 end of 2022 seminars 2011 953%

June 2, 2024 before letter for 2024 seminar 840 398%
June 10,2024 after sending 2024 letter 1430 677%
June 20,2024 end of 2024 seminar                           1900 900%
june 22,2024 after 2 days 4100 1942%
june 24,2024 after 4 days 8300 3932%
june 26, 2024 after 6 days 10300 4879%

Evolution of the overall harmonic level 
created by the 8 pyramids network
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8 Pyramids wold network - energizing sessions 2022-2024
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As geo-biologists and radiesthesists working closely together around the 
Pyramids telluric energy grid, we've noticed a clear increase in values across 
the physical, energetic, mental, and spiritual fields.  The Lecher antenna, a tool 
validated by years of practical use, helps in these measurements. It's important 
to specify which field the measurement is taken from. 

The field we're focused on this time, goes beyond these four: it's the ‘SACRED’ 
field. Extremely high values are found at powerful sites especially when being 
energized by a collective human intention based on the sacred heart's 
vibration. This type of measurement is being expressed as BSC which stands 
for ‘Bovis Sacred Connection’.

*
En tant que géobiologues et radiesthéistes travaillant en étroite collaboration 
autour du réseau d'énergie tellurique des réseau d'énergie tellurique des 
Pyramides, nous avons remarqué une nette augmentation des valeurs selon 
que les mesures sont faites sur l'un des plans physique, énergétique, mental ou 
spirituel. L'antenne de Lecher, un outil validé par des années d'utilisation et de 
calibrage pratique, aide à réaliser des mesures crédibles. Il est important de 
préciser dans quel champ est réalisée la mesure.

Le champ sur lequel nous nous concentrons ici va au-delà des quatre 
domaines précités : c'est le champ "SACRE". Des valeurs extrêmement élevées 
sont relevées en particulier sur des sites puissants, surtout lorsqu'ils sont 
dynamisés par des intentions collectives sacrées centrées sur le Cœur. Ce type 
de mesure s'exprime en BSC, qui signifie "Bovis Sacred Connection" (ou BCS, 
Bovis Connexion Sacrée en français).

ten billion three hundred thousand BSC


